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Vprašanje: Vrbove veje na vogalu Malejeve ulice in Ob
Ljubljanici so tako kot lani — zakrile ceslni znak Stop. No,
lani so bile porezane, ko je interv enirala televizija. Ali bo to
potrebno tudi letos? Ali se zgodovina res ponavlja?

Odgovor (s komentaijem): Seveda se zgodovina ponav-
Ija, toda vedno na bolje! To dokazujejo tudi letošnje vrbove
veje. Daijše in gostejše so kot lani.

Sicer pa gre predvsem za spodbudo, ki jo pri našem delu
neprestano potrebujemo.

Zbodel ie MAM, narisai pa JOŠ


